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Reijden-Mulder, Cora van der

Van: Aafke Vreugdenhil <aafkevreugdenhil@hilversum.christenunie.nl>

Verzonden: woensdag 7 februari 2018 12:05

Aan: Griffie-Hilversum

CC: Jan de Wit

Onderwerp: technische vragen

Dag Paul e.a. 

 

Vanavond wordt in de commissie E&B de evaluatie van het Integraal Veiligheidsplan behandeld.(Jan is 

aanwezig) 

Wij hebben daarover een aantal technische vragen die we graag vanavond in de commissie beantwoord 

zouden willen zien. Zou jij deze vragen door willen sturen? 

 

 

1. Op pagina 16 staat het stukje over Aanpak Mensenhandel. Een mooi helder stukje.  

Vragen: 

a. Kan de burgemeester een toelichting geven op de huidige stand van zaken wat betreft "het neerzetten van 

het zogenaamde basisniveau bestuurlijke aanpak mensenhandel". 

b. Hoever is het concreet met de procedure voor het aanstellen van een zorgcoördinator mensenhandel. Kan 

de burgemeester daar iets over vertellen. 

 

2. In de evaluatie wordt nauwelijks gesproken over onveiligheid voor de buurt door verwarde personen. Nu 

zou het zo kunnen zijn dat er in 2015 geen doelstelling omtrent dit punt is geformuleerd (en een evaluatie 

gebeurt uiteraard op basis van gestelde doelen).  

Echter, volgens onze informatie zijn er "vorig jaar"(of dat 2016 of 2017 is, weet ik niet) zo'n 680 meldingen 

bij de politie geweest door buurtbewoners over verwarde personen. Ook onlangs in een BVS hebben wij 

hierover gesproken. 

Vraag: wat is de reden dat over het onderwerp verwarde personen in relatie tot gevoelens van onveiligheid 

in de evaluatie niet expliciet aandacht wordt besteed? 

 

 

met vriendelijke groet,  

 

Aafke Vreugdenhil 

Raadslid ChristenUnie Hilversum 

M 0638088016 

www.hilversum.christenunie.nl 

twitter: @AafkeVrea 

 

 


